
1 
 

Hvilken forening søger?:  

Slagelse B&I 

Hvilken prioriteret idræt?:  
Fodbold 

Foreningens CVR-nummer:  
23071312 

Tlf. nr.:  
28742720 

Mail:  
jonas@slagelseboldklub.dk 

Søger foreningen i samarbejde med andre foreninger (hvis ja, nævn hvilken/hvilke):  
Nej 

Hvad søges der til?:  
Individuel Træningspakke 

Ansøgt beløb:  
60.667,50 

Beskrivelse af formål:  
Formålet med denne træningspakke er at etablere et træningsområde på Slagelse B&Is 
anlæg med specielt fokus på individuel træning for udvikling af spidskompetencer hos den 
enkelte spiller.  

 
I tråd med DBUs stigende krav til individuel udvikling og uddannelse for atleterne, hvor en 
struktureret tilgang til selvtræning med efterfølgende videoevaluering er i stor fokus, vil 
Slagelse B&I oprette et område hvor Talentårgangene kan have deciderede individuel 

planlagte træningspas, både på holdniveau, og for enkelte spillere bl.a. klubbens største 
Talenter.  
 
Der søges om støtte til udstyr der træner individuelle tekniske kompetencer, og hvor der 

efterfølgende kan afholdes individuelle udviklingssamtaler med videoevaluering.  
 
Ved nylig gennemgang af SBIs talentudviklingsprogram gjorde DBU det tydeligt at med få 
justeringer kan SBI stige markant ift. dette specifikke træningsområde. 

Primær målgruppe:  
De primære Talenthold U13-U19 

Sekundær målgruppe:  
Spillere fra klubber i SBI's klubnetværk 

Hvordan understøttes klubbens udviklingsplan?:  
I Slagelse B&Is udviklingsplan er en fortsat udvikling af koncepterne for individuel træning 
og udvikling.  
 

Det er et område som er højeste prioritet ift. at få sat Vestsjællandske spillere på 
Danmarkskortet, både internt af SBI men også i snakke med DBU og Licensauditørerne.  

Periode, hvor projektet skal finde sted:  
15.01.2022 - 31.03.2022 

Hvordan bidrager foreningen selv til projektet?:  
Slagelse B&I bidrager selv til projektet med arbejdstimer, IT-System til evaluering, 
etablering af området og til opbevaring af udstyr, foruden at uddanne klubbens trænere i 
brugen af udstyret samt kursus forløb med individuel træning for øje. 
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Har I søgt andre om tilskud til projektet (puljer, spons orer, fonde osv.)? Hvis ja, nævn hvilke:  
Nej 

Vedhæft evt. andet relevant materiale:  
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Hvilken forening søger?:  
Badminton Danmark 

Hvilken prioriteret idræt?:  
Badminton 

Foreningens CVR-nummer:  
13693315 

Tlf. nr.:  
20412153 

Mail:  
boom@badminton.dk 

Søger foreningen i samarbejde med andre foreninger (hvis ja, nævn hvilken/hvilke):  
Slagelse Badminton Klub. Nordbyens Badmintonklub. Skælskør Badminton Klub 

Hvad søges der til?:  
Til at udvikle og styrke talentudviklingen i de tre største badmintonklubber i Slagelse 
Kommune: Slagelse BK, Nordbyens Badmintonklub og Skælskør Badminton Klub. 

Ansøgt beløb:  
71.000 kr. 

Beskrivelse af formål:  
Formålet er ultimativt at udvikle badmintonspillere, der som seniorer kan vinde medaljer til 
Danmark. Og sikre, at spillere fra Slagelse / Vestsjælland får muligheden for at prøve deres 
talent og ambition af i motiverende og udviklende træningsmiljøer i regionen.  

 
Dette kan kun sikres gennem dygtige badmintonklubber, der kan rekruttere, fastholde og 
udvikle spillerne - og gennem et samarbejde klubberne imellem og med andre aktører (STE, 
Badminton Sjælland, Badminton Danmark, DGI Badminton, oa.).  

 
En styrket "fødekæde" er forudsætningen for at fastholde og udvikle aktiviteterne i 
Talentcenter Vestsjælland, Slagelse.  
 

Et andet vigtigt formål er, at en styrket talentudvikling på sigt vil medføre flere og bedre 
seniorspillere i regionen - som igen vil styrke de talentudviklingen og de enkelte klubber. 

Primær målgruppe:  
De tre store klubbers trænere og ledere. 

Sekundær målgruppe:  
Trænere og ledere i regionens mindre klubber. 

Hvordan understøttes klubbens udviklingsplan?:  
Trænerudvikling og trænerrekruttering er en vigtig del af de enkelte klubbers udvikling. Den 

støtter projektet direkte gennem træneruddannelse af nuværende trænere samt nye 
trænerkandidater.  
 
Klubudviklingsforløbene tager udgangspunkt i den enkelte klubs situation plus egne 

muligheder og ønsker. På den måde understøttes både eksisterende udviklingsplaner, samt 
der gives inspiration og sparring ift. at udvikle dem yderligere. 

Periode, hvor projektet skal finde sted:  
Januar 2022 - juni 2023 

Hvordan bidrager foreningen selv til projektet?:  
Klubudviklingsforløbene er en proces, der forudsætter at klubbens trænere og ledere 
bidrager aktivt. Når vi i fællesskab har sat fokus på de konkrete udviklingsområder og 
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prioriteret dem, er det klubberne selv, der skal omsætte dem til praksis - fx inddrage fysisk-

motorisk træning, etablere træningssamarbejde med en naboklub, justere på 
træningsplanerne, opprioritere sociale aktiviteter, tilbyde alternative turneringsformer, 
rekruttere nye trænerkandidater, udpeget trænere de ønsker at udvikle på osv. osv. 

Har I søgt andre om tilskud til projektet (puljer, sponsorer, fonde osv.)? Hvis ja, nævn hvilke:  
Dette projekt etableres i forlængelse af et regionalt klubudviklingsprojekt, med 
udgangspunkt i Talentcenter Vestsjælland. TC-Vestsjælland støttes af Slagelse Kommune 
(STE), Badminton Danmark - Talent & Elite, Stenhus Badminton College, Badminton 
Danmark - Bredde & Udvikling, Badminton Sjælland 

  



5 
 

Hvilken forening søger?:  
Volleyklubben Vestsjælland 

Hvilken prioriteret idræt?:  
Volleyball 

Foreningens CVR-nummer:  
30249860 

Tlf. nr.:  
2026 7085 

Mail:  
buchwald@volleyklubben.dk 

Søger foreningen i samarbejde med andre foreninger (hvis ja, nævn hvilken/hvilke):  
Nej 

Hvad søges der til?:  
Understøtte udviklingen af det fremtidige dame-elitehold 

Ansøgt beløb:  
47.464 kr. 

Beskrivelse af formål:  
Op til denne sæson trak klubben sit Ligahold for damer, da der ikke var det fornødne lokale 
grundlag for at fortsætte i landets bedste række. Klubben ønskede ikke i år 1 derefter at 
starte et nyt decideret 1. hold op, både pga. coronasituationen i sidste sæson, men også fordi 
klubben, spillerne og holdene, havde brug for noget tid til at finde sine ben igen. Det er 

vigtigt for klubben, at processen om et nyt 1. hold forløber i det rigtige tempo og ved at 
inddrage de nuværende trænere og spillere, så der fremadrettet kan blive skabt et 1. hold, 
som spiller sammen med resten af klubbens damehold. Klubben har lagt planer for hvordan 
processen skal finde sted, og søger nu støtte i STE-puljen til rammerne omkring træningen 

for dette.  
 
Klubben vil invitere bredt, både fra nuværende spillere, men også spillere udefra, som kan 
være interessante på et kommende 1. hold i klubben. I perioden marts til august er det 

planen, at der skal laves samlet 12 træningssamlinger i en kombination af:  
- Grundtræning indendørs + boldtræning. 5 timers varighed (frokost og foredrag/oplæg 
undervejs)  
- Alternative fysiske træningsaktiviteter. 2 timers varighed.  

- Udendørs fysisk træning + beachvolleytræning. 3 timers varighed.  
-  
De indendørs træninger vil også indeholde relevante foredrag/oplæg undervejs, eksempelvis 
mentaltræning, ernæring osv. Klubben vil primært benytte de kompetencer der allerede 

findes internt, men vil også få behov for at købe konsulentbistand udefra.  
 
En væsentlig del af arbejdet med det kommende 1. hold er at skabe en ny kultur for hvordan 
man træner, det indebærer både når man er i hallen, men også derhjemme. Alle spillere som 

deltager i træningssamlinger vil således få udleveret en grundtræningspakke, som de skal 
træne med derhjemme, på baggrund af den instruktion de modtager af klubbens fysiske 
træner. Dette til dels for at gøre dem klar til en øget mængde boldtræning, men også for at 
skabe et mindset om vigtigheden af den fysiske træning udenfor hallen.  
 

Når det nye damehold er blevet skabt, er det vigtigt, at de får skabt et samhørighedsforhold 
med Ligaholdet for herrer. Både for at damerne får skabt et billede af, at de nu også er et 1. 
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hold med de forventninger, som det indebærer, og samtidig vil Ligaherrerne kunne bidrage 

positivt til at skabe den nye kultur på førsteholdet for damer. For at skabe dette søges der 
midler til en fælles træningslejr i august/september 2022 for Herre 1 og Dame 1 som opstart 
til den kommende sæson.  
 

De hovedansvalige for træningerne vil være det nuværende team omkring Ligaholdet for 
herrer (Rolf Meegdes og Morten Madsen), morgentrænerne i STE (Samuel Kloke) og 
Idrætstalentklassen (Lucas Sais), samt klubbens Sports- og Talentchef (Kim Buchwald). 

Primær målgruppe:  
8. klasse og op for damer 

Sekundær målgruppe:  
Ligahold for herrer 

Hvordan understøttes klubbens udviklingsplan?:  
En af klubbens visioner er at give alle medlemmer mulighed for at udvikle sig. For at kunne 
opfylde dette for særligt de yngre, talentfulde spillere skal der etableres et nyt førstehold for 
damer. 

Periode, hvor projektet skal finde sted:  
1. marts 2022 og frem 

Hvordan bidrager foreningen selv til projektet?:  
Klubben stiller selv trænere og organisation til rådighed. 

Har I søgt andre om tilskud til projektet (puljer, sponsorer, fonde osv.)? Hvis ja, nævn hvilke:  
Nej 

Vedhæft evt. andet relevant materiale:  
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Hvilken forening søger?:  

Korsør Golf Klub 

Hvilken prioriteret idræt?:  
Golf 

Foreningens CVR-nummer:  
40959416 

Tlf. nr.:  
24412734 

Mail:  
mij@dgu.org 

Søger foreningen i samarbejde med andre foreninger (hvis ja, nævn hvilken/hvilke):  
nej 

Hvad søges der til?:  
Tilskud til trænerløn samt delbetaling til at nedbringe spillernes egenbetaling i træningslejr i 
Tyrkiet 

Ansøgt beløb:  
31.250kr 

Beskrivelse af formål:  
Intensivt forløb med fokus på mentaltræning og course management på træningslejr til 
Tyrkiet  

 
I slutningen af marts/begyndelsen af april 2022 planlægger Golfteam Korsør en ugelang 
træningslejr til Belek i Tyrkiet. Alle klubbens 25 elitespillere bliver tilbudt at tage med. 
Baggrunden for ønsket om en hel uge sammen skal findes i forlængelse af Golfteamets 

udviklingsplan (se nedenstående afsnit). Vi ønsker at arbejde endnu mere intensivt med de 
enkelte spilleres udvikling, markant end vi kan nå på de ugentlige fællestræninger i løbet af 
sæsonen på nogle af de områder. Desuden er det ønsket at divisionsholdene kan være i 
stærkest mulige form, når den første divisionsweekend løber af staben tidligt i maj.  

 
Forventningen er at ca. 12-15 spillere vil kunne tage fri fra arbejde og deltage og senere 
virke som katalysatorer for det videre arbejde hjemme i Korsør.  
 

Spillerne betaler selv for træningslejren - 8750 kr. pr deltager.  
 
Korsør Golfklub sørger efterfølgende for at den nye viden bliver viderebragt til klubbens 
yngre talentfulde spillere, dels gennem klubbens fuldtidstræner, dels gennem 

træninger/samlinger hvor elitespillerne viderebringer deres erfaringer til de yngre spillere i 
klubben.  
 
 

Udrag fra Golfklubbens godkendte udviklingsplan:  
 
”Fokus vil skifte fra at hente dyre spillere udefra, til at arbejde målrettet med den stadigt 
voksende skare af lokale, unge talenter og på sigt gøre dem konkurrencedygtige på 

landsplan.  
Målet er at skabe det bedste miljø til talent udvikling i en dansk klub og som ledsaget effekt 
skabe  
et af Danmarks bedste Juniorelitehold i løbet af 5 år.  
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For at lykkes med det er det helt essentielt at sikre at spillerne modtager høj faglig kvalitet i 

deres  
træning.  
Denne kvalitet bliver sikret af et stærkt samspil mellem klubbens fuldtidsansatte træner  
og en stribe af frivillige veluddannede trænere – heriblandt flere med særligt gode 

kompetencer  
indenfor ATK, metaltræning og coaching.”  
 
Og  

 
”Juniorafdelingen og eliteafdelingen vil de kommende år arbejde endnu tættere sammen, 
blandt  
andet ved mange af juniorerne får fast træning sammen med klubbens absolut bedste spillere 

–  
altid under hensyntagen til den enkelte spillers udvikling og niveau.” 

Primær målgruppe:  
Klubbens elitespillere 

Sekundær målgruppe:  
Klubbens juniorer 

Hvordan understøttes klubbens udviklingsplan?:  
Se beskrivelsen af formålet 

Periode, hvor projektet skal finde sted:  
ultimo marts-primo april 2022 

Hvordan bidrager foreningen selv til projektet?:  
Spillerne betaler selv langt hovedparten af træningslejren 

Har I søgt andre om tilskud til projektet (puljer, sponsorer, fonde osv.)? Hvis ja, nævn hvilke:  
nej 

Vedhæft evt. andet relevant materiale:  
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Tilføjelse til STE pulje ansøgning 

- Korsør Golf Klub 
 
 
I Korsør Golf Klub har vi igennem en del år kæmpet med at få juniorafdelingen fyldt op nedefra 

med spillere i alderen 11-19 år - altså at sikre fødekæden til vores divisionshold. Ved hjælp af godt 
rekrutteringsarbejde og endnu bedre arbejde med at fastholde dem der er kommet ind i klubben er vi 
nu nået op på 27 aktive spillere i den aldersgruppe. Det er i sig selv en god bedrift - men det skaber 
også nogle udfordringer. Vores almindelige træninger i løbet af sæsonen har fokus på det tekniske 

og fysiske arbejde, der er meget vigtigt i golf.  
 
Noget af det der ikke er tid til i den normale træning er to andre meget vigtige emner for en 
golfspiller - det mentale og course management (taktik, hvordan spiller man bedst en bane). Begge 

emner er først for alvor trænerbart, jvf aldersrelateret træning fra omkring 11 års alderen for piger 
og lidt senere for drengene. Det er lige præcis her vi ønsker at sætte ind. Golf tager lang tid at spille, 
ca 4 timer pr runde og begge emner kan kun trænes på en bane. Med 27 spillere der skal oplæres i 
de to emner kræver det for meget tid, hvis der kun er en træner til rådighed. Derfor er det tanken at 

vores 1. hold og flere af vores 2. holds spillere skal undervises intensivt på en træningslejr sidst i 
marts i Tyrkiet i at kunne undervise i de to emner. En ting er at elitespillerne selv har lært om de 
mentale værktøjer og course management strategier, noget andet er at formidle det til andre (i 
forskellige aldersgrupper, der kognitivt er forskellige steder). Det er planen at elitespillerne på 

aftenmøder på træningslejren bliver klædt på i aldersrelateret træning, så de kan hjælpe klubbens 
trænere med at få bredt den viden ud til alle klubbens medlemmer mellem 11-19 år.  
 
I praksis kommer det til at foregå på den måde at vores elitespillere igennem hele sæsonen aftaler 

træningsrunder med de unge spillere, hvor fokus for runderne (udover at bygge bro mellem elite og 
juniorafdelingerne) bliver mentale øvelser og course management. 
 
Sagt på en anden måde, vi ønsker at opkvalificere vores elitespillere så de bedre kan indgå i vores 

træning af de spillere der er ved at være klar til at suge ny viden til sig på. 
 
I forlængelse af referatet fra Eliteboardet, bør det tilføjes at ALLE juniorspillere er lokale og kun en 
af vores elitespillere bor udenfor Slagelse Kommune. 

 
På Korsør Golf Klubs vegne 
 
Michael Jürgensen 
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Hvilken forening søger?:  
Svøm Slagelse Korsør 

Hvilken prioriteret idræt?:  
Svømning 

Foreningens CVR-nummer:  
46920112 

Tlf. nr.:  
29724078 

Mail:  
kasey@slagelseswim.dk 

Søger foreningen i samarbejde med andre foreninger (hvis ja, nævn hvilken/hvilke):  
Nej 

Hvad søges der til?:  
Staterboks/Extra træner til træningslejer 

Ansøgt beløb:  
21000 

Beskrivelse af formål:  
Our goal at Svøm Slagelse Korsør is to build a club that is continuously competitive on the 
national level. Economics plays an important factor in a club being able to provide the 
necessary trainers, udstyr, and training camps for our athletes to develop. One way our club 
is able to boost our economic situation is by holding “stævners”. We have 3 per year that 

give our competition department a huge boost in economic resources. The better quality 
“stævner” we can have, the more swimmers we can attract, thus the more economy we will 
have for the year. One way we can add to our “stævner” is to have our own starterboks. 
Right now we have to rent one which takes away ca. 3000kr from our income. If we are able 

to have our own then we are able to save money in the long run.  
 
We also have a need to send two trainers to training camp this season. We have 15 
swimmers signed up which is a lot for one coach to take on. In order to keep up the quality 

of the training, it would be helpful to have two coaches. That way there can be more than 
one workout going on and two sets of eyes able to give feedback during the workout. 

Primær målgruppe:  
Klubben 

Sekundær målgruppe:  
1.Hold 

Hvordan understøttes klubbens udviklingsplan?:  
The starterboks are a step forward to developing our “stævner udstyr”. Swim stævner can 

add a lot to a club's economic resources. We still need to acquire more things such as a 
scoreboard, and touch pads which can digitally register times. The staterboks is step 1 of 
having official stævner udstyr. Even though this may not directly impact the athletes, this 
will allow the club to earn more money from our stævner and continue to build up the 

proper equipment so in the long run we can hold better events. Better events → more entries 
→ more income → clubs with more income can give more opportunities to help their 
athletes develop.  
 
The extra trainer on training camp is more of a short term help. It’s something the athletes 

can see now. Training camp in week 7 is one of the most important developmental time 
periods for swimmers. It is where swimmers can really take a big step. Thus it's important 
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we try to maximize all we can from it. We have a good group of swimmers and it's 

important that they can get all they can from it in order to be prepared for our biggest meet 
of the year, the Danish Open in April. 

Periode, hvor projektet skal finde sted:  
31/12/2022 

Hvordan bidrager foreningen selv til projektet?:  
We have been paying to rent the starterboks since we have had stævner. We are looking for 
ways in which we can continue to build up our stævner udstyr. It does not come cheap and 
will cost quite a lot if our goal is to have the official setup.  

 
For training camp the club provides some payment to help ease the cost for the athletes. 
However it is usually the athletes that end up paying extra for the coaches. 

Har I søgt andre om tilskud til projektet (puljer, sponsorer, fonde osv.)? Hvis ja, nævn hvilke:  
Nej 

 


